

Egyptian National Railways

Reservation Information

Departure

Arrival

QENA

CAIRO

20:20

29/10/2024 30/10/2024

Train Number: 977

Train Type: Special

Seat No: 33 Coach No: 5

Class: AC 2

Price of the ticket: 208.00

Name: مصطفى محمد

Profile: Regular

National ID: 29410022701412

Reservation: 978831998499432205

Issued: 23/10/2024 11:53



القيام الوصول

القاهرة ←

قنا

٢٠:٢٠

٣٠/١٠/٢٠٢٤ ٢٩/١٠/٢٠٢٤

٩٧٧ رقم القطار

خاص نوعقطار

٥ رقم العربية

ثانية مكيفه درجة

٢٠٨.٠٠ قيمة الحجز

مصطفى محمد الاسم

كامل الملف الشخصي

٢٩٤١٠٠٢٢٧٠١٤١٢ الرقم القومي

٩٧٨٨٣١٩٩٨٤٩٩٤٣٢٢٠٥ رقم الحجز

٢٠٢٤/١٠/٢٣ ١١:٥٣ صادر

If the Traveler is the account holder, the credit card with which the reservation was made, the identity card and the basic data of the reservation (reservation number, train number, carriage and seat) must be available).

Printed or written (prefer printed).

If the Traveler is not the account holder, the traveler must have a personal verification card (national number or passport), the credit card or a copy of the booking, and the data

Basic booking(reservation number, train number, carriage and seat), printed or written (prefer printed).

In the event that the account holder does not oblige to write the correct name of the three passenger, the passenger shall be considered without a ticket and the fare and fine shall be collected from the passenger.

Tickets may not be purchased with the intention of selling them, nor may any other employee who is competent to sell or offer them for sale, and those who do not shall be subject to a fine or imprisonment in accordance with law no. (277)

1959 and amendments on the railway travel system.

إذا كان المسافر هو صاحب الحساب لابد من توافر بطاقة الإنتمان التي تم الحجز بها وبطاقة الهوية والبيانات الأساسية للحجز (رقم الحجز ورقم القطار والعربية والمقدونية ، مطبوعة أو مكتوبة (تفصل مطبوعة)).

إذا لم يكن المسافر هو صاحب الحساب لابد من توافر بطاقة تحقيق الشخصية للمسافر (رقم قومي أو جواز سفر) و بطاقة الإنتمان التي تم الحجز بها أو صورة منها ، والبيانات الأساسية للحجز (رقم الحجز ورقم القطار والعربية والمقدونية ، مطبوعة أو مكتوبة (تفصل مطبوعة)).

في حالة عدم التزام صاحب الحساب بكتابة الأسم الصحيح للمسافر ثالثي يعتبر المسافر بدون تذكرة ويتم تحصيل الأجرة والغرامة من المسافر.

لا يجوز شراء تذاكر السفر بقصد بيعها ولا يجوز لغير الموظف المختص بيع التذاكر أو عرضها للبيع ومن يخالف ذلك يتعرض للغرامة أو الحبس طبقاً للقانون رقم 277 (لسنة 1959) وتعديلاته بشأن نظام السفر بالسكك الحديدية.